
INNKALLING TIL ÅRSMØTE FAU VED BJONEROA SKOLE 

SØNDAG 15. JUNI KL. 13.00, VESLESALEN KULTURBYGGET 

Tilstede: Nina S. B, Silje S., Gunn Hege S., Marianne L., Katrine K., Haakon S. F., Ingjerd L., Morten 

L. og Hege B. 

 

Sak 1: Åpning ved leder 

 

Sak 2: Valg av ordstyrer og referent 

Nina og Hege 

 

Sak 3: Valg av representanter til å underskrive protokoll 

Haakon S. F. og Katrine K. 

 

Sak 4: Godkjenning av innkalling 

Ingen innvendinger. 

 

Sak 5: Gjennomgang årsberetning: 

 

ÅRSBERETNING FAU BJONEROA SKOLE 24/25 

Styret i FAU ble konstituert 17. august 2024.  

Det nye styret består av følgende personer, samt deres ansvarsområder:  

 

Leder: Nina Smedsrud Bergquist  

Nestleder: Ida Wikstrøm 

Kasserer: Marianne Lundstad  

Referent: Hege Bølviken 

KFU-representant: Haakon Struksnæs Fjone 

SU-representanter: Nina Bergquist og Stine Bredesen Øye 

Styremedlemmer: Emil Grensemo og Katrine Kolstad. 

 

I løpet av skoleåret har vi, i skrivende stund, hatt 8 fysiske møter.  

I tillegg foregår mye av kommunikasjon i en lukket Messengergruppe.  

 



KLUBBEN 

I september satte vi oppgradering av klubblokale på dagsorden. Vi ønsket å utbedre det  

eksisterende tilbudet samt pusse opp eller bytte klubbrom. Vi gikk i dialog med Kulturbygget  

rundt dette. Denne saken ble gjentatte ganger diskutert, og vi hadde flere idemyldringer. Vi  

valgte å slå sammen ungdomsklubb og TT-klubb og ga det navnet «Klubben». Vi ønsket også  

å gi de yngre barna i bygda et klubbtilbud og startet et prøveprosjekt vi kalte for «miniklubben».  

I april 2025 fikk vi klarsignal fra Kulturbygget om at vi kunne ta i bruk det tidligere  

akuttrommet og laboratoriet som nye klubblokaler, samt at vi kan bruke møterommet.  

FAU er svært fornøyd med den nye løsningen iht lokaler.  

Når det gjelder prøveprosjektet med miniklubb så har tilbakemeldingene fra foreldre vært blandende, 

og vi skal ta en vurdering på om dette er noe som skal fortsettes med til høsten.  

FAU har valgt å ha enkel, gratis kveldsmat til alle elevene som er på klubb.  

Kveldsmaten blir finansiert via kiosksalget på klubbkveldene.  

Vi ønsker å rette en stor takk til alle foreldrene som har bidratt med å være vakter på  

klubbkveldene.  

Kommentarer: Miniklubb 1. – 4.kl; Marianne L. og Katrine K. tar på seg hovedansvar for videreføring 

av Miniklubb fra nytt skoleår, høsten 2025. 

 

HALLOWEEN  

Ble arrangert 1.november. Etter tilbakemeldinger fra fjorårets arrangement gjorde vi noen  

endringer i programmet og lagde spøkelsesløype inne på veslesalen. Vi leide inn en  

tryllekunster som hadde show på scenen. Alt i alt har tilbakemeldingene vært gode og FAU er  

fornøyd med gjennomføringen av årets Halloween. 

 

JULEAKTIVITETER 

Vi hadde loddsalg under årets julemarked.  

13. desember var det julegrantenning i skolegården. I år valgte FAU å ikke gi lærerne noen  

julegaver, men isteden gi alle barna på skolen en liten godteripose. FAU stilte med julenisse  

som delte ut disse til stor jubel fra barna. FAU bidro også med økonomiske midler slik at alle  

trinnene fikk julekalender-gaver.  

 

 

 



BIDRAG TIL SKOLEN 

På grunn av kommunens økonomi har skolen hatt lite ressurser til rådighet. FAU ba skolen om  

å skrive en ønskeliste slik at vi kunne undersøke om vi kunne bidra med noe. FAU vedtok  

deretter å bevilge økonomiske midler til figursag til sløydsalen, hammere, balltre og  

tennisballer, akebrett og spader til snøhule-graving. 

FAU ønsker å rette en stor takk til Lomsdalen sagbruk for planker til sløyden og en stor takk  

rettes også til de som har donert flotte symaskiner til skolen.  

FAU valgte å ikke gi påskeegg til lærerne, men heller sponse påskemysteriet som alle elevene  

kunne delta på.  

FAU har bidratt med økonomiske midler til alle trinn slik at alle får en avslutningstur før  

sommerferien.  

FAU har bidratt med økonomiske midler slik at valgfag-gruppene på ungdomstrinnet har fått  

opplevelsesturer.  

FAU har bidratt med økonomiske midler til elevkvelder og overnattinger.  

Kommentarer:FAU kjøpt kjøleskap til skolekjøkkenet juni 2025. 

 

ØKONOMISKE MIDLER FRA STIFTELSER 

Vi har søkt om, og mottatt, 95 000 kr fra Sparebankstiftelsen til nytt bibliotek for skolen. 

Vi har søkt om, og mottatt, 20 000 kr fra Varigfondet til nytt musikkanlegg på Klubben. 

 

DUGNAD 

Det var på tide å friske opp skolegården. I april og mai arrangerte vi dugnadskvelder hvor vi  

ønsket hjelp til å beise krakker, beise grillhytta, male lekeapparater samt rake og klippe ned  

buskvekster. En stor mengde foreldre stilte opp og vi ønsker å rette en stor takk til dere.  

Jobben ble gjort og skolegården er nå «som ny».  

Kommentarer: litt gjenstår, gjøres i sommer. 

 

17-MAI 

17-mai komiteen bestod som vanlig av alle foreldrekontaktene samt styret i FAU. Vi har hatt to  

fysiske møter i tillegg til kommunikasjon via en lukket Messenger-gruppe.  

Nytt av året var at vi flyttet gudstjeneste til slutten av programmet. 

Årets taler var Kari Marie Engnæs. 



Vi valgte å låne en sukkerspinnmaskin fra BUA på Jevnaker. Ansvaret for, samt inntektene fra  

salget, gikk til årets 9. klassinger. Salget var over all forventning og bidro til en god  

startkapital for 9. klasses skoletur.  

Vi brukte det nye klubbrommet som kiosk, der kunne vi ha to utsalgssteder- en via inngangen  

og en via møterommet. Dette fungerte kjempebra og vi er svært fornøyde med denne  

løsningen. Dette videreføres til neste år. 

Alt i alt er FAU svært fornøyd med årets 17. mai arrangement. 

Kommentarer: se under eventuelt, 17. mai arrangementet evalueres hvert år.  

 

BASAR 

I april sendte vi ut basarbøker. Disse skal gå på rundgang hos alle elevene. Basaren avholdes  

samtidig med årsmøtet 15. juni. Basar er en forholdsvis enkel og fin måte å få inn ekstra  

økonomiske midler til FAU. Dette skoleåret har vi hatt en del utgifter og bidratt en del  

økonomisk til skolen, slik at pengene som kommer inn via basaren er et kjærkomment bidrag.  

Vi ønsker å rette en stor takk til alle som har kjøpt lodd samt til alle som har bidratt med  

gevinster.  

 

ÅRSMØTE 

Årsmøtet blir avholdt 15. juni. 

 

SPLEIS 

Istedenfor klassekasser opprettet vi en felles spleis på starten av skoleåret. På denne måten  

sikres anonymiteten til giverne. Det er frivillig å donere penger til FAU.  

 

ANDRE GJØREMÅL 

I forbindelse med at Bjoneroa Sanitetsforening arrangerte temakveld om psykisk helse 21.  

mai, fikk FAU tilbud om å ha kioskutsalg. Vi solgte kaker, brus, is og godteri fra  

klubbeholdningen. 

 

KOMMUNIKASJON UT TIL FORELDRE 

Vi har en egen facebook-side som heter «Foreldregruppe Bjoneroa skole». Dette er FAU sin  

hovedkanal når det gjelder kommunikasjon ut til foreldrene. I tillegg kommuniserer vi med  



foreldrekontaktene i en lukket Messenger-gruppe. Med hjelp av rektor bruker vi også  

Transponder. 

Alle referater fra FAU sine styremøter, SU og KFU er offentlige og ligger ute på Bjoneroa skole  

sin nettside. Der ligger også en oversikt over alle styremedlemmene samt kontaktinformasjon.  

Vi i styret gjør vårt ytterste i forsøk på å nå ut til alle foreldrene med informasjon. Vi ønsker å  

oppfordre alle foreldre til å lese referater, samt ta kontakt med oss ved spørsmål eller  

konstruktive tilbakemeldinger. Alle foreldre som har barn i grunnskolen, er en del av FAU og  

slik sett også ansvarlige for å holde seg oppdatert.  

Kommentarer: Spørsmål om hvor referat publiseres etter FAU-møter: referent sender referat pr. mail 

til rektor, som publiserer under «skole-hjem» fane på skolens hjemmeside. Ønskelig at det legges ut på 

Facebook siden når møtereferater er publisert. 

Årshjulet til FAU bør publiseres på skolens hjemmeside. 

 

NESTE ÅRS FAU-STYRE: 

Disse personene går ut: 

Haakon Struksnæs Fjone 

Katrine Kolstad 

Marianne Lundstad  

 

Disse personene kommer inn: 

Laila Kolsrud 

Ørjan Polman 

Per Egil Nystuen 

 

På vegne av styret i FAU ved Bjoneroa skole skoleåret 24/25 

Nina Smedsrud Bergquist 

 

Sak 6: Gjennomgang av regnskap. 

Regnskapet skoleåret 2025/2026, se eget vedlegg. 

Kommentarer:  

Driftskonto: skoleturene (Tusenfryd, Hunderfossen og Bjørneparken) og kjøleskapet er ikke medregnet 

i regnskapet. Blir med i regnskapet skoleåret 25/26. 

Fått inn over 100.000,- på 17. mai, kioskutsalg, basarer og lotteri. 



Klubb: mange inntekter kommer inn på FAU sitt felles Vippsnummer, for eksempel kiosk på klubb har 

kommet inn på FAU felleskonto, ikke klubbkonto. 

Det må lages undergrupper i Vipps, for enklere å skille pengene. 

 

Balløkka: i overskudd pr. nå, men mye går ut til nye nett rundt skolegården som skal skiftes ut. 

 

Regnskapet godkjennes midlertidig, ferdigstilles 30. juni 2025. 

 

Sak 7: Forslag til satsningsområder/inntektskilder for neste år 

Kommentar: Felles basar med Bjoneroa sanitetsforening til inntekt for nytt utstyr på skolekjøkkenet og 

boden i skolegården? 

Forhøre seg med Bjoneroa sanitetsforening når de skal ha basar, dette så skole og saniteten har basar 

annethvert år. 

 

Sak 8: Valg av FAU representanter 

Disse personene går ut våren 2025: 

Haakon Struksnæs Fjone 

Katrine Kolstad 

Marianne Lundstad  

 

Disse personene kommer inn høsten 2025: 

Laila Kolsrud 

Ørjan Polman 

Per Egil Nystuen 

 

De ulike verv fordeles på første FAU-møte til høsten skoleåret 25/26 ved konstituering av nytt styre. 

 

Sak 9: Skal skole og barnehage etablere felles FAU? 

Katrine K. er inhabil i denne saken.  

Bakgrunn for spørsmålet er felles ledelse v/Bjoneroa barnehage og skole, og FAU v/skolen og FAU 

v/barnehagen har derfor blitt forespurt å drøfte om det kan bli et felles FAU for både barnehage og 

skole fra nytt skoleår. 

Kommentar: Foresatte i barnehagen er forespurt om det samme. De er invitert til FAU sitt årsmøte. 

Ingen foresatte fra barnehagen møtte på årsmøte. Foresatte/FAU v/barnehagen har heller ikke kommet 

med innspill til årsmøte avholdt i dag. 



Siden ingen foresatt hverken fra barnehagen, eller 1. til 4. trinn møter på årsmøte, velges det å utsette 

saken til høsten. Dette da FAU mener det er foresatte i bhg. og 1. til 4. som bør uttale seg om saken, 

som skal ha barn på skolen i mange år fremover.  

 

Sak 10: innkomne saker  

Ingen innkomne saker til årsmøte. 

 

Sak 11: eventuelt 

Gjerdet rundt skolegården: kommunen ønsker å rive gjerdet pga. manglende økonomi til å 

vedlikeholde. Ikke krav til gjerde rundt skolegård. 

FAU er på saken. En fra kommunen har vært på befaring, dette er tatt videre til riktig instans i 

kommunen. 

17. mai: mye mat til overs – blir det evaluert år for år? Ja. Kjøpt inn enda mindre mat i år enn i fjor.  

Tale for dagen: 7. eller 9. kl. andre steder. Hvorfor ikke i Bjoneroa? Kan ta opp med skolen. 

For eksempel vafler – stekte 50 stk. i år men solgte 25 stk.! Vi må tørre å gå tomme istedenfor å få 

altfor mye til overs. 

Flaggliste: flagging blir glemt. Må det være FAU/klassekontaktene som flagger? FAU hører i KFU 

hvordan det praktiseres andre steder. 

Det er kjøpt inn nytt flagg og nytt tau til flaggstang, men usikkerhet rundt om det er byttet ut eller ikke! 

Dette sjekkes ut med vaktmester. Dersom det ikke er skiftet ut, tar Morten Liaklev på seg å skifte ut 

tauet!  

 

 

 

Ref. Nina Smedsrud Bergquist/Hege Bølviken 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vedlegg: regnskap skoleåret 2024/2025 

Balløkka. 

Innskudd : 

· 10 000 kr Gran kommune 

· 112 kr renter 2024 

(Satt inn 75 000 til bibloteket. De er øremerket bibloteket og skal ikke regnes i balløkka sitt regnskap) 

Utgifter: 

· 0 

Saldo: 

· 57 547,16 

 

Klubb. 

Innskudd 

· 33 696,52 kr (innkludert 20 000 for musikkanlegg) 

Utlegg 

· 35802,01 (innkludert musikkanlegg) 

Underskudd 

-2105,49 kr 

 

Driftskonto 

· Innskudd: 100 441,16 

+ 75 000 til biblotek 

· Utgifter: 72 851,93 

+ klasseturer og kjøleskap. Ca 25 000. 

Ca. 97 851 kr.  

Anslår overskudd til ca 2500 kr. 


